
  

Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K 

Seja Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 20. 6. 2012 ob 15:00 v »oranžni sobi«, sejna soba elektronike 

  

Prisotni: C. Filipič, G. Kramberger, M. Koželj, M. Gams, A. Štante, M. Štraus, D. Zupančič 

Odsotnost zaradi službene obveznosti, dopustov opravičili: I. Falnoga, A. Fekonja, J. Jakofčič,  Z. Jernejc, J. 
Pungerčar, R. Pergarec, R. Ponikvar, T. Ručigaj, G. Tavčar, I. Zajc 

  

1.            Pregled zapisnika seje z dne 8. 6. 2012 

Pregledali in potrdili smo zapisnik seje 8.6. 2012 

2.            Tekoče zadeve 
  
M. Gams se je 19. 6. 2012 udeležil seje IO SVIZ Slovenije na kateri so obravnavali tekoče zadeve in nam 
izčrpno poročal o obravnavanih tematikah: 

−        Po sprejetju dnevnega reda (tč. 1) in poročilu o ralizaciji sklepov (tč. 2) so potrdili zapisnik 17. Seje 
UO SVIZ Slovenije. 

−        V tč. 3 je glavni tajnik B. Štrukelj poročal, da se pripravlja nov sistem zaposlovanja in sicer 
določenega v nedoločen čas, tako da bo novo zaposleni kmalu pridobil status zaposlenega za 
nedoločen čas, vendar ga bo relativno lahko odpustiti v začetku zaposlitvenih let, sčasoma pa bo 
zaposleni pridobival čedalje več delovno-pravne varnosti. Za mlajše zaposlene je to dobra rešitev, 
ki jo je posebej v znanosti zagovarjal sindikat, žal pa se pravice starejših s tem zmanjšajo. V 
nadaljnih pogajanjih bo potrebno najti potrebne izboljšave. 

−        V tč. 4 so oblikovali mandat o pogajanjih za Socialni sporazum in v  tč. 5 so obravnavali postopek 
pritožb za izplačilo regresa v letu 2012. Odločili so se , da bo vsak OO vložil eno tožbo, ker bo tako 
večja verjetnost uspeha ugodno rešene pritožbe. 

−        V tč. 6 je bila obravnavana problematika počitniških stanovanj, ki žal nekatera niso polno 
zasedena in predlagali naj obvestimo delavce o možnostih počitnikovanja in enostavne nastanitve 
preko spletnih strani SVIZ Slovenije. 

−        M. Gams je poročal, da so v tč. 7 obravnavali solidarnostno pomoč, v tč. 8 določili datum in 
predloge za dnevni red 19. Seje IO SVIZ. 

Vemo, da so nekateri deli ZUJF, ki je začel veljati 31. 5. 2012, v neskaldju z veljavno zakonodajo in so zato 
poslani na ustavno presojo, vendar je Ustavno sodišče zaradi številčnosti pritožb več zakonov poresojo 
odložilo. Kdaj se bo sodišče o ustavnosti sprejetih zakonov izrekalo se še ne ve. 

Ugotavljamo, da kljub varčevalnim ukrepom Institut ne bo izgubil toliko sredstev kot prvotno mišljeno, 
vendar tudi 3,5 MIO Eur (predvideno) ni zanemarljiva vsota in se bomo morali skrajno varčevalno obnašati. 

II.Rregres:           



Regres za letni dopust je bil izplačan 15. 6. 2012, skladno s sprejetim Zakonom za uravnoteženje javnih 
financ. Sklep: Čeprav menimo, da višina izplačanega regresa ni v skladu s podpisamo pogodbo, bomo z 
nadaljnimi ukrepi počakali do ustavne presoje interventnega zakona. 

I.                   Upokojevanje: 

S sprejetjem ZUJK začno veljati novi upokojitveni pogoji za javne uslužbence. Zakon je poslan na ustavno 
presojo, vendar Ustavno sodišče še ni izredklo presoje. Stališče vodstva IJS je, da se sprejeti zakon 
upošteva, da se ljudje, ki imajo pogoje in nimajo projektov upokojijo. V primeru, da vodja ugotovi, da 
ljudi, ki bi se upokojili ta hip potrebuje, mora napisati obrazložitev in jo poslati na UO IJS. 

IV. Poročanje z UO IJS 
  
Na sejo smo povabili člana UO IJS prof. dr. Stanka Strmčnika, vendar se seje ni mogel udeležiti, ker je 
potekala seja UO IJS hkrati s sejo IO SVIZ/IJS.  Kljub zakonitim možnostim, Sindikat IJS še vedno nima v UO 
IJS svojega predstavnika. M. Gams je boljubil, da bo apeliral pri ministru, da pospešijo spremenjeno 
zasedbo UO IJS in v UO sprejemejo predstavnika sindikata polnopravno. Predstavnik sindikata se seje UO 
ne udeležuje, ker bi bil lahko prisoten le pri nekaterih točkah, kar za nas ni sprejemljivo. Za polnopravnega 
predstavnika sindikata v UO IJS smo predlagali J. Pungerčarja. 

3.            Razno (ogled opere, otroški vrtec)           

I.             OO Ljubljana nam je poslal vabilo, da se udeležimo ogleda opere v Veroni in ob Nedižejskem 
jezeru. 

Nekatrei člani IO SVIZ/IJS so predlagali, da sindikat participira del sredstev za ogled predstav, vendar letos 
tega ne moremo realizirati, ker nimamo finančnih sredstev planiranih v ta namen. Sredstva, ki so na 
postavki »nerazporejeno« moramo varčevati za morebitne stavkovne aktvnosti v jesenskem času. 

Sklenili smo, da bomo vabilo za udeležno bomo poslali našim članom. 

II.                 Celodnevno varstvo otrok 

Dogovorili smo se, da bomo našim članicam in članom poslali ponudbo za celodnevno varstvo otrok, ki 
smo jo prejeli od vrtca Happyland.. Vrtec je v bližini IJS (Tbilisijska 57b) in ima registrirano celodnevno 
varstvo otrok, vodi ga naša nekdanja uslužbenka dr. Mojca Podlesnik Beseničar. 

  

Zaradi poletnih odsotnosti bo naslednja seja IO SVIZ/IJS sklicana v začetku septembra. 

Seja je bila končana ob 16:20 

Sejo je vodil  M. Gams in sovodil M. Koželj                                                                           Zapisala: Metka 
Štraus 

Ljubljana, 21. 6. 2012 

Poslano:               - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                                - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                                - predsedniku ZS IJS 
                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                                - direktorju IJS 
                                - v. d. sekretarke IJS       
 


